
number to: Spectrum Brands, Inc., Attention: Consumer Services, 601 Rayovac Drive, Madison, 
WI 53711. For more information call 800-736-4648.

Exclusions
The trimmer blades are consumable parts and are excluded from this guarantee, as are defects 
that result from misuse or abuse of your trimmer.

KEEP ORIGINAL SALES RECEIPT AS PROOF OF PURCHASE FOR WARRANTY PURPOSES.

This warranty does not cover products damaged by the following:

■	 Accident, misuse, abuse or alteration of the product

■	 Servicing by unauthorized persons

■	 Use with unauthorized accessories

■	 Connecting it to incorrect current and voltage

■	 Wrapping cord around appliance causing premature wear & breakage

■	 Any other conditions beyond our control

No responsibility, obligation, or liability is assumed for the installation or maintenance of this 
product.

SPECTRUM BRANDS, INC. SHALL NOT BE RESPONSIBLE FOR ANY INCIDENTAL, SPECIAL OR 
CONSEQUENTIAL DAMAGES RESULTING FROM THE USE OF THIS PRODUCT. ALL IMPLIED 
WARRANTIES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO IMPLIED WARRANTIES OF FITNESS AND 
MERCHANTABILITY, ARE LIMITED IN DURATION TO TWO YEARS FROM DATE OF ORIGINAL 
PURCHASE.

This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which vary 
from state to state. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental, special or 
consequential damages.

Your New Groomer
CONGRATULATIONS on the purchase of your new Travel Grooming Kit. It contains all the attach-
ments and accessories needed to maintain a well-groomed look on your beard, mustache, side-
burns, neckline, nose, ears, and eyebrows. As with all Remington products, your groomer has been 
manufactured with the utmost care and attention to detail to ensure years of reliable use. Using 
your groomer is easy, but take a few minutes to familiarize yourself with these instructions.

Before Using Your Trimmer
n	 Beard, mustache, or sideburn hairs should be dry. Avoid using lotions before using your 

groomer.

n	 Be certain hair length attachment is at the desired setting. When first using, you may want to 
begin on the highest setting (longest hair) to prevent trimming off too much hair initially.

n	 Comb hairs outward so they are at their maximum height and facing in the same direction.

n	 Clean and lubricate cutter blades regularly (see Maintenance section).

n	 Never use groomer with damaged or broken cutter units.

	 For assistance or help, call our customer service at  
1-800-736-4648 or 905-470-9400 in Canada.

Take a Moment
Be patient when first using your Remington® Travel Grooming Kit. As with any new product, it may 
take a little while to familiarize yourself with it, especially if you are using a groomer for the first 
time or are using a different brand. Take the time to acquaint yourself with your new groomer, as 
we are confident you will receive years of enjoyable use and complete satisfaction.

Changing Your Batteries 
Your groomer requires 2 “AAA” alkaline batteries.

■	 Be sure groomer is shut off.

■	 Hold groomer horizontally in one hand and gently twist battery cap 1/16 
turn counter-clockwise and pull off.

■	 Insert batteries as shown, making sure the (+) and (-) markings on end of 
batteries match those on inside of compartment.

■	 Replace battery compartment cap.

NOTE: groomer will not operate if batteries are inserted incorrectly.

TLG-100Use and Care Guide

IMPORTANT SAFETY 
INSTRUCTIONS 

When using your personal groomer, basic precautions should always be observed, including the 
following. Read all instructions before using this groomer.

READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USING.

DANGER
n	 Do not use while bathing or in a shower.

n	 Do not place or store groomer where it can fall or be pulled into a tub or sink. 

n	 Do not place in drop into water or other liquid.

WARNING
To reduce the risk of burns or injury:
n	 Close supervision is necessary when this appliance is used on or near children or invalids.

n	 Use the groomer only its intended use as described in this manual. Do not use attachments 
not recommended by the manufacturer.

n	 Never operate this groomer if it is not working properly, if it has been dropped or damaged, or 
dropped into water. Return the groomer to a service center for examination and repair.

n	 Never drop or insert any object into any opening.

n	 Do not use outdoors or operate where aerosol (spray) products are being used or where 
oxygen is being administered.

n	 Do not use this groomer with a damaged or broken cutting unit, as facial injury may occur.

n	 Always store your groomer in a moisture-free area.

n	 Dispose of used batteries properly. Do not incinerate. Batteries may explode if overheated. Do 
not wrap in metal or aluminum foil. Wrap in newspaper before discarding. It is suggested that 
you contact local town/city officials to determine proper battery redemption site(s) in your area.

n	 Do not attempt to recharge alkaline, heavy-duty or regular batteries in battery charger.

n	 For “Household Use Only.”

Product Features Operating Your Groomer
Product Features
 1. Tweezers
 2. Scissors
 3. Nail Clipper
 4. Detail Trimmer
 5. Trimmer Handle
 6 Nose & Ear Trimmer
 7. Short - 4 Length Comb
 8. Long - 4 Length Comb

Trimming Beards or Mustaches
■	 Before you begin. Comb your hair in the direction that it grows so that the hairs are at their 

maximum height and facing in the same direction.

■	 Place the hair length attachment on the groomer’s trimmer head and 
determine how much hair you want to cut. Remember, until you are familiar 
with using the groomer, it’s always better to select a longer hair setting 
initially in order not to trim too much hair.

■	 Turn the groomer’s power switch to ON, and begin trimming.

■	 Start trimming under your chin, and following your jawbone line, work toward 
your ear and upper beard line using an upward motion. Allow the hair length 
attachment to follow to contours of your face.

■	 When finished trimming, turn the unit’s power switch to OFF.

TO TRIM EDGE OF MUSTACHE
■	 Remove hair length attachment.

■	 Mustache hairs should be dry and avoid any waxes or lotions before using trimmer.

■	 Use the unit’s styling comb or a small comb to comb hairs straight for trimming.

■	 Hold groomer with trimmer cutting blade facing you.

■	 Trim hairs using a downward motion following the direction of your hair 
growth or trim against your hair growth, whichever is preferred.

NOTE: Since all hairs do not grow in the same direction, you may want to try 
different trimming positions (i.e., upwards, downwards, or across). Practice is 
best for optimum results.

■	 After achieving desired length, use a downward motion to blend mustache 
hairs.

NOTE: Use slow and light pressure. Too much pressure may trim off more hair 
than desired.

■	 Turn groomer off.

TO TRIM SIDEBURNS
■	 Comb sideburns following the direction of your hair growth.

■	 Be certain hair length attachment is ON.

■	 Hold groomer vertically with front of groomer facing you.

■	 Trim sideburns using a downward motion.

■	 Turn groomer OFF.

Hair Length Attachment
The hair length attachment controls the length of the cut. There are four positions for each  
attachment:

Thank you for purchasing this fine  
Travel Grooming Kit from Remington®.

Inside you will find tips on using and  
caring for your groomer to help you  
look your best.

 9. Toothbrush
10. Nail File
11. Oil Bottle
12. Cleaning Brush
13. Mustache Comb
14. Hair Comb
15. Storage Case
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Hair Length Attachment 1		     Hair Length Attachment 2
0-Extra Close			      0-Medium

1-Close			      1-Medium Long

2-Short			      2-Long

3-Medium Short		     3-Extra Long

To fasten the hair length attachment, place the front hooks on the hair length attachment over the 
front of the groomer’s trimmer head and pivot onto backside of the groomer’s trimmer head to lock 
into place.

To remove, push up on tab on back of hair length attachment.

Trimming the Nape of Your Neck
■	 You will need a hand mirror for this operation if performing it alone. The mirror 

is not necessary if trimming is performed by a second person.

■	 Remove the hair length attachment.

■	 Use your fingers to lift the hair at the base of your head up off the neck. Your 
index finger should be covering the roots of the hairs you are lifting to prevent 
accidental removal by groomer.

■	 Using your other hand, hold groomer horizontally to the base of your neck with the cutting unit 
facing up, and move the groomer along the length of the neck until the unit touches your finger 
covering the hair roots at the base of your head. Repeat this procedure for the entire area of 
the neck. Be sure to move the unit slowly when performing this operation and to keep the hair 
roots at the base of your head out of the way of the groomer.

■	 Use the hand mirror to inspect the results of the operation and ensure all hairs along the nape 
of the neck have been trimmed.

To Define the Beard Line
■	 Remove the hair length attachment.

■	 Hold groomer with trimmer blade facing you.

■	 Start with edge of beard line, and with the cutting blades resting lightly against your skin, use 
motions towards edge of beard line to trim the beard line to desired locations in facial area and 
away from beard in neck area.

To Thin and Taper the Beard
■	 Remove the hair length attachment.

■	 Use unit’s styling comb or a small comb to comb and hold the beard hairs in 
place while trimming.

■	 Hold the groomer with the cutting unit facing away from you, move the 
groomer along the length of the comb.
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2 The Best Technique for Nose & Ear
Here are a few tips for trimming the various parts of your face.

To remove hair from nose:
■	 Nose, ear, eyebrow attachment should be on.

■	 Turn groomer on.

■	 Insert groomer’s cutting unit gently into the nostril.

■	 Rotate groomer in a circular motion around the opening of the  
nostril.

■	 For best cutting efficiency, gently move the groomer in and out of the nostril as you rotate the 
groomer.

■	 Remember to avoid inserting the groomer more than 1/4" into your nostril to insure safe 
trimming.

To remove hair from ear:
■	 Nose, ear, eyebrow attachment should be on.

■	 Turn groomer on.

■	 Insert groomer’s cutting unit gently into the outer ear canal opening.

■	 Gently rotate groomer in a circular motion.

■	 To trim hairs protruding from the surface of your ear surrounding the outer 
ear canal, guide the groomer around the edge of the ear.

■	 Remember to avoid inserting the groomer more than 1/4" into your ear canal to insure safe 
trimming.

To remove hair from eyebrows:
■	 Nose, ear, eyebrow attachment should be on.

■	 Turn groomer on.

■	 Gently guide cutting unit to stray, unwanted hairs along the eyebrow line or 
protruding from the eyebrow itself.

■	 Move the unit slowly and carefully so as not to accidentally cut any hairs you do not intend to 
trim. It is not recommended that you use the groomer to define or trim the entire eyebrow.

Cleaning and Maintaining Your Groomer
Clean and lubricate your groomer regularly to insure your unit's operating life is not prematurely 
shortened.

■	 Groomer should always be shut off.

■	 Do not apply pressure or hard objects to cutters.

■	 Do not use harsh or corrosive cleaners on unit or cutters.

■	 If groomer is not used regularly, remove batteries to prevent possible chemical leakage.

Weekly
Your groomer has rust-resistant stainless steel cutting blades that permit the  
cutting assembly to be rinsed under running water, if desired. Or, you can still  
conveniently clean your unit with the included brush.

Cleaning with water
1.  Remove the trimmer attachment or nose/ear attachment by rotating  
approximately 1/8 inch turn to the left (coutner-clockwise) and pull off.

2.  Rinse attachments under running water. DO NOT run entire unit under water,  
ONLY attachments. Use warm water. DO NOT use hot water. Hot water may cause 
damage to components.

■	 To dry off the attachments, you can use a hair dryer on a cool or medium  
heat setting to help dry them before reassembly onto the groomer.  
Caution: Too high a heat will damage attachments.

Cleaning with brush
■	 Thoroughly brush and blow out hair clippings from cutter, bottom of attachments and top of 

power handle.

Monthly
Lubricate both attachment cutter blades once a month with oil provided.

■	 Use 1-2 drops of oil and spread lightly over cutters with fingertip. Do not over oil. Wipe away 
any excess from cutter or groomer.

Troubleshooting
The groomer does not work when turned on:
■	 Be certain batteries have been properly installed. Groomer will not operate unless batteries are 

correctly positioned.

■	 If battery power has been depleted, replace with 2 "AAA" alkaline batteries  
(see Battery section).

Groomer cutters do not move:
■	 The cutting unit may be dirty and clogged. Clean and lubricate the unit as directed in  

Cleaning section.

Cleaning & Maintenance Performance Guarantee

Limited Two-Year Warranty
Spectrum Brands, Inc. is a global consumer products company with a diverse portfolio of world-
class brands, including Remington-branded electric shavers. Spectrum Brands, Inc. warrants 
this product against any defects that are due to faulty material or workmanship for a two-year 
period from the original date of consumer purchase. This warranty does not include damage to 
the product resulting from accident or misuse.
If the product should become defective within the warranty period, we will replace it free of 
charge. Return your product and sales receipt with your name, address and day time phone 

Spectrum Brands, Inc. Money-back Offer
If within 30 days after you have purchased your Remington® branded product, you are not sat-
isfied and would like a refund, return it with the sales slip indicating purchase price and date 
of purchase to the retailer from whom it was purchased. Spectrum Brands, Inc. will reimburse 
all retailers who accept the product within 30 days from the date of purchase. If you have any 
questions concerning the money-back guarantee, please call 800-736-4648.

Questions or comments:
Call 800-736-4648 in the US or 905-470-9400 in Canada or  
visit www.remington-products.com

Remington is a Registered Trademark of ROVCAL, INC., a subsidiary of Spectrum Brands, Inc.

Dist. by: Spectrum Brands, Inc., Madison,WI 53711
Dist. by: Spectrum Brands Canada, Inc., Mississauga, ON L5L 0A1

©2009 ROVCAL, INC.
08/09  Job# CS38717

MADE IN CHINA T22-28980

save these instructions
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Merci d'avoir archeté cette magnifique 
Nécessaire de toilette de Remington®.

Vous trouverez à l'intérieur de ce 
manuel conseils sur la façon d'utiliser et 
d'entrentenir votre tondeuse pour vous 
aider à faire votre toilette.

INSTRUCTIONS IMPORTANTES 
RELATIVES À LA SÉCURITÉ

Lorsque vous utilisez votre tondeuse personnelle, des précautions élémentaires relatives à la 
sécurité doivent toujours être observées, notamment celles qui suivent. Lisez toutes les instruc-
tions avant l'utilisation de cette tondeuse.

DANGER
n	 N'utilisez pas cette tondeuse lorque vous prenez un bain ou une douche

n	 Ne placecz pas et ne rangez pas cette tondeuse de manière à ce qu'elle risque de tomber ou 
d'être entraînée dans un lavabo ou une ebaignoire.

n	 Ne la placez pas ou ne le faites pas tomber dans l'eau ou dans tout autre liquide. 

ADVERTISSEMENT
Pour réduire les risques de brûlure ou de blessure : 
n	 Une supervision attentive est nécessaire lorsque cet appareil est utilisé par des enfants, des 

invalides ou des personnes handicapées, ou en leur présence.

n	 N'utilisez cette tondeuse qu'aux fins exclusives auxquelles elle est destiée, telles qu'elles sont 
décrites dans ce manuel. N'utilisez pas des accessoires qui ne sont pas recommandés par le 
fabricant.

n	 Ne faites jamais fonctionner cette tondeuse si elle ne fonctionne pas correctement ; si on l'a 
laissée tomber ou si elle a été abîmée, ou si elle est tombée dans l'eau. Retournez la tondeuse 
à un centre d'entretien et de dépannage pur qu'elle soit examinée et réparée.

n	 Ne faites jamias tomber et n'insérez jamais d'objets dans les ouvertures.

n	 N'utilisez pas cet appareil à l'extérieur ou ne le faites pas fonctionner dans un endroit où des 
produits aérosols (en bombe) sont uttilisés ou dans un endroit où de l'oxygène est administrée.

n	 N'utilisez pas cette tondeuse avec un bloc de coupe endommagé ou cassé, des blessures au 
visage pouvant se produire.

n	 Débarrassez-vous convenablement des piles usagées. Ne les incinérez pas. Les piles peuvent 
exploser si elles sont surchauffées. Ne les emballez pas dans des feuilles de métal ou 
d'aluminium. Emballez-les dans du papier journal avant de vous en débarrasser. Il est conseillé 
d'entrer en contact avec les autorités locales ou municipales pour localiser les centres de 
recyclage appropiés dans votre région.

n	 N'essayez pas de recharger des piles alcalines, des piles à fort rendement ou des piles 
ordinaires dans un chargeur.

n	 Conçu pur une « utilisation à l'intérieur seulement »

conservez ces instructions

Votre Nouvelle Tondeuse
FÉLICITATIONS pour l'achat de votre nouvelle . Elle est accompagnée de toutes les pièces et acces-
soires dont vous aurez besoin pour soigner votre barbe, vos moustaches, vos pattes, votre encolure, 
votre nez, vos oreilles ou vos sourcils. Comme pour tous les produits de Remington, votre tondeuse 
a été fabriquée avec le plus grand soin et la plus grande attention aux details, pour vous garantir 
des années d'utilisation fiables. L'utilisation de votre tondeuse est facile, mais prenez quelques 
minutes pour vous familiariser avec ces instructions.

Avant d'utiliser votre taille-poils
n	 Barbe, moustaches et pattes doivent être sèches. Évitez d'utiliser des lotions avant de vous 

servir de votre tondeuse.

n	 Assurez-vous que le dispositif de longueur de poil est réglé à la position désirée. Pour une 
première utilisation, il est recommandé de commencer au le plus haut réglage (poils les plus 
longs) afin d'éviter de tailler trop de poils initalement.

n	 Peignez les poils vers l'extérieur afin qu'ils soient à leur longueur maximale et qu'ils se 
présentent dans la même direction.

n	 Nettoyez et lubrifiez les couteaux de la tondeuse régulièrement (consultez la section  
« Entretien »).

n	 N'utilisez jamais de tondeuse présentant un bloc de coupe endommagé ou cassé.

	 Pour toute assistance ou aide, appelez notre service clients au 905 470 9400

Prenez un moment
Soyez patient lorsque vous utilisez pour la première fois la Nécessaire de toilette de Remington®. 
Comme avec tout nouveau produit, il se peut qu'il vous faille un peu de temps pour vous 
familiariser avec lui, surtout si vous utilisez une tondeuse pour la première fois ou si vous uti-
lisez une marque différente. Prenez le temps de faire connaissance avec votre obtiendrez des 
années d'utilisation agréablel et une complète satisfaction. 

Piles 
2 piles « AAA » alcalines.

■	 Assurez-vous que la tondeuse est à l'arrêt.

■	 Tenez la tondeuse horizontalement d'une main et tournez doucement le 
capot du compartiment des piles de 1/16 de tour dans le sens contraire 
des aiguilles d'une montre et tirez.

■	 Insérez les piles comme indiqué, en vous assurant que less signes (+) et 
(-) au bout des piles sont accordés avec ceux de l'intérieur du compartiment.

■	 Replacez le capot du compartiment des piles. 

REMARQUE : La tondeuse ne fonctionnera pas si les piles sont insérées de manière incorrecte.

+
-

+
-

Caractéristiques du Produit
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Caractéristiques  
du Produit
 1. Pinces à clis
 2. Ciseaux
 3. Coupe-ongles
 4. Tondeuse miniature
 5. Tondeuse manche
 6 Tondeuse pour les poils
 7. Peigne 4 longueurs 
     pour cheveux courts

 8. Peigne 4 longueurs pour 
     cheveux longs
 9. Brosse à dents
10. Lime à ongles
11. Flacon d'huile
12. Brosse de nettoyage
13. Peigne pour la moustache
14. Peigne
15. Étui de rangement

Fonctionnement de Votre Tondeuse

Pour tailler barbes et moustaches
■	 Avant de commencer, peignez vos poils dans la direction où ils poussent afin au'ils soient à 

leur longueur maximale et qu'ils se présentent dans la même direction.

■	 Placez le guide de coupe sur la tête de la tondeuse et déterminez le volume 
de poil que vous voulez tailler. Souvenez-vous—jusqu'à ce que l'utilisation 
de la tondeuse vous soit devenue famlière—qu'il est toujours préférable de 
sélectionner initialement un réglage de longueur de poil plus long afin de ne 
pas tailler trop de poil.

■	 Basculez le commutateur de l'appareil sur MARCHE, et commencez à tailler.

■	 Commencez à tailler sous le menton et, tout en suivant la ligne de la 
mâchoire, allez vers l'oreille et la ligne supérieure de barbe en utilisant un mouvement de bas 
en haut. Faites en sorte que le guide de coupe suive les contours de votre visage.

■	 Lorsque vous aves fini de tailler, basculez l'interrupteur sur ARRÊT.

POUR TAILLER LES BORDS DES MOUSTACHES
■	 Retirez le guide de coupe.

■	 Les poils de la moustache doivent être secs ; évitez toute lotion ou cire avant de vous servir du 
taille-poils.

■	 Utilisez le peigne d'entretien de l'appareil ou un petit peigne afin de peigner 
les poils droits pour les tailler.

■	 Tenez la tondeuse de manière à ce que les couteaux du taille-poils vous 
fassent face.

■	 Taillez les poils dans un mouvement de haut en bas, dans le sens où le poil 
pousse ou à contre-poil, selon votre préférence

REMARQUE : Les poils ne poussant pas tous dans la même direction, il est 
recommandé d'essayer différentes positions de taille (par ex. vers le haut, le 
bas, en travers). Le mieux est de s'exercer en vue d'un résultat optimal.

■	 Après avoir obtenu la longueur désirée, adoptez un mouvement de haut en bas pour lisser les 
poils des moustaches.

REMARQUE : Exercez une pression légère et lente. Une pression trop forte pourrait tailler plus  
de poils que désiré.

■	 Mettez la tondeuse à l'arrêt.

POUR TAILLER LES FAVORIS
■	 Peignez les favoris en suivant le sens où votre poil pousse.

■	 Assurez-vous que le guide de coupe est INSÉRÉ.

■	 Tenez la tondeuse verticalement, le devant de la tondeuse vous faisant face.

■	 Taillez les favoris dans un mouvement de haut en bas.

■	 Mettez la tondeuse à l'ARRÊT.

Guide de Coupe
Le guide de coupe contrôle la longueur de la coupe. Il existe quatre positions pour chaque dispositif : 

Guide de coupe n˚1		     Guide de coupe n˚ 2
0-De très près		     0-Moyen

1-Près			      1-Moyennement long

2-Court			      2-Long

3-Moyennement court		     3-Extra Long

Pour adjuster le guide de coupe, positionnez les crochets de devant du guide de coupe sur le devant 
de la tête de la tondeuse et faites pivoter en arrière.

Pour l'enlever, poussez vers le haut sur les onglets au dos du guide de coupe.

Pour tailler les poils de la nuque
■	 Vous aurez besoin d'un miroir de poche effectuer ce travail si vous êtes tout seul. Celui-ci n'est 

pas nécessaire si la coupe est faite par une seconde personne.

■	 Enlevez le guide de coupe.

■	 Avec vos doigts, soulevez les poils à la base de la tête, en haut du cou. Votre 
index devrait couvrir les racines des cheveux que vous soulevez pour parer à 
tout rasage accidentel par la tondeuse.

■	 En utilisant votre autre main, tenez la tondeuse horizontalement à base du cou 
avec le bloc de coupe de face, et passez la tondeuse sur toute la longueur du 
cou jusqu'à ce que l'appareil touche vos doigts en couvrant les racines de vos 
cheveux à la base de votre tête. Répétez ce processus sur toute la surface du cou. Assurez-
vous d'une part de passer bien lentement ll'appareil lorsque vous taillez les poils de la nuque et 
d'autre part de bien maintenir les racines des cheveux à la base de la tête horsde portée de la 
tondeuse.

■	 Servez-vous du miroir pour inspecter les résultats de l'opération et vérifiez si tous les poils le 
long de la nuque ont bien été enlevés.

Pour délimiter la ligne de barbe
■	 Enlevez lle guide de coupe.

■	 Maintenez la tondeuse de manière à ce que les couteaux vous fassent face.

■	 Commencez par le bord de la ligne de barbe. Les couteaux appuyés légèrement contre votre 
peau, utilisez de petits mouvements allant vers le bord de la ligne de barbe pour la tailler à 
l'emplacement voulu et de petits mouvements s'en éloignant pour la région du cou.

Pour effiler et affiner la barbe
■	 Enlevez lle guide de coupe.

■	 Utilisez le peigne d'entretien fourni avec l'appareil ou un petit peigne pour 
peigner et maintenir en place les poils de barbe pendant la taille.

■	 Tout en tenant le bloc de coupe vers l'extérieur, passez la tondeuse sure 
toute la longueur du peigne.
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La meilleure technique pour le nez et les oreilles
Voici quelques conseils pratiques quant à la coupe des poils sure divers 
endroits de votre visage.

Pour enlever les poils du nez : 
■	 Le dispsitif pour nez, oreilles et sourcils doit être mis en position.

■	 Mettez en marche la tondeuse.

■	 Insérez doucement dans la narine le bloc de coupe de la tondeuse.

■	 Faites pivoter la tondeuse dans un mouvement circulaire tout autour de l'entrée de la narine.

■	 Pour une efficacité de coupe supérieure, faites doucement entrer et sortir la tondeuse de la 
narine tout en la faisant pivoter.

■	 Souvenez-vous d'eviter d'insérer la tondeuse plus de 1/4 de pouce dans lal narine afin de 
garantir une épilation en toute sécurité.

Pour enlever les poils des oreilles :
■	 Le dispositif pour nez, oreilles et sourcils doit être mis en position.

■	 Mettez en marche la tondeuse.

■	 Insérez doucement dans l'entrée du conduit de l'oreille externe le bloc de 
coupe de la tondeuse.

■	 Faites doucement pivoter la tondeuse dans un mouvement circulaire.

■	 Pour couper les poils débordant de la surface de l'oreille entourant le conduit 
de l'oreille externe, guidez la tondeuse autour du bord de l'oreille. 

■	 Souvenez-vous d'éviter d'insérer la tondeuse plus de 1/4 de pouce dans le 
conduit de l'oreille afin de garantir une épilation en toute sécurité.

Pour épiler les soucils :
■	 Le dispositif pour nez, oreilles et sourcils doit être mis en position.

■	 Mettez en marche la tondeuse.

■	 Guidez doucement l'unité de coupe sur les poils isolés ou indésirables le 
long de la ligne des sourcils ou sur les poils débordant du courcil même.

■	 Servez-vous doucement et prudemment de l'appareil pour ne pas ainsi couper 
accidentellement des poils que vous ne voulez pas enlever. Il n'est pas recommandé d'utiliser 
la tondeuse pour délimiter ou épiler les sourcils dans leur totalité.

Nettoyer et entretenir votre tondeuse
Nettoyez lubrifier votre tondeuse réglièrement afin de vous assurer que la durée de vie et le fonc-
tionnement de votre appareil ne sont pas prématurément raccourcis.

■	 Le tondeuse doit toujours être arrêtée.

■	 N'exercez pas de pression sur les couteaux et n'appuyez pas d'objets durs sur eux.

■	 N'utilisez pas de nettoyants puissants ou corrosifs sur l'appareil ou sur les couteaux.

Nettoyage et Entretien

Hebdomadairement
Votre tondeuse possède des couteaux en acier inoxydable résistant à la rouille  
qui permettemt à l'unité de coupe d'être rincée à l'eau courante, si vous le 
désirez. Vous pouvez également nettoyer convenablement votre appareil à l'aide  
de la brosse qui vous est fournie.

Nettoyage à l'eau
1.  Enlevez le dispositif du taillepoils ou le dispositif nez/oreilles en le faisant  
pivoter de 1/8 de tour vers la gauche (sens contraire des aiguilles d'une montre) 
et tirez.

2.  Rincez les dispositifs à l'eau courante. NE mettez PAS l'appareil entièrement  
sous l'eau, SEULEMENT les dispositifs. Utilisez de l'eau tiède. N'utilisez PAS d'eau 
chaude. De l'eau chaude pourrait endommager les composants.

■	 Pour sécher les dispositifs, vous pouvez utiliser un sèchecheveux dont le  
réglag de la chaleur est préalablement positionné sur tiède ou sur chaleur moyenne pour aider 
àles sécher avant de réassembler l'unité de tête de coupe sur la tondeuse. Attention : Une 
chaleur trop vive endommagera les composants.

Nettoyage à l'aide de la brosse
■	 Brossez entièrement les bouts de poils et délogez-les en soufflant sure les couteaux, au fond 

des dispositifs et sur le haut de la poignée de commande.

Mensuellement 
Lubrifiez les couteaux des deux dispositifs une fois par mois à l'aide de l'huile fourine.

■	 Utillisez de 1 à 2 gouttes d'huile et étalez-la légèrement sur les couteaux du bout des doigts. No 
mettez pas trop d'huile. Épongez tout résidu k'huile sur les couteaux ou la tondeuse.

Problèmes de fonctionnement/solutions
La tondeuse ne fonctionne pas lorsqu'on la met en marche :
■	 Assurez-vous que les piles ont été correctement installées. La tondeuse ne fonctionnera pas 

tant que les piles ne sont pas positionnées correctement.

■	 Si l'énergie s'est épuisée, remplacez les piles par 2 piles « AAA » alcalines (consulltez la section 
« Piles »).

Les couteaux de la tondeuse ne bougent pas:
■	 Le bloc de coupe doit être sale et obstrué. Nettoyez et lubrifiez l'appareil comme il est indiqué 

dans la section « Nettoyage et entretien ».

■	 Si la tondeuse n'est pas régulièrement utilisée, enlevez les piles afin d'eviter toute fuite d'ordre 
chimique.

Garantie de Rendement

Garantie limitée de deux ans
Spectrum Brands, Inc. garantit ce produit contre toute défectuosité due à des vices matériels et de 
fabrication pour une période de deux ans à compter de la date d’achat. Si ce produit devait faire 
défaut au cours de la période de garantie, nous le remplacerons sans frais. Retournez votre produit 

accompagné du reçu de caisse avec vos nom, adresse et numéro de téléphone de jour à : Spectrum 
Brands, Inc., Attention: Consumer Services, 601 Rayovac Drive, Madison, WI 53711. Pour obtenir de 
plus amples renseignements, composez le 800-736-4648.I

CONSERVEZ LE REÇU DE CAISSE ORIGINAL COMME PREUVE D’ACHAT AUX FINS DE LA 
GARANTIE.

CONSERVEZ LE REÇU DE CAISSE ORIGINAL COMME PREUVE D’ACHAT AUX FINS DE LA 
GARANTIE.

Cette garantie ne couvre pas les produits endommagés par ce qui suit :
■	 Accident, mésusage, usage abusif ou modification du produit
■	 Réparation par des personnes non autorisées
■	 Utilisation avec des accessoires non autorisés
■	 Branchement de l’appareil dans une prise possédant une tension ou un courant inadéquat
■	 Enroulement du cordon autour de l’appareil entraînant l’usure prématurée  

et le bris
■	 Toute autre circonstance indépendante de notre volonté

SPECTRUM BRANDS, INC. DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES INDIRECTS, 
PARTICULIERS OU CONSÉCUTIFS RÉSULTANT DE L’UTILISATION DE CE PRODUIT. TOUTES LES 
GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS SANS TOUTEFOIS S’Y LIMITER LES GARANTIES DE QUALITÉ 
MARCHANDE ET D’ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER, SONT LIMITÉES À UNE PÉRIODE DE 
DEUX ANS À COMPTER DE LA DATE D’ACHAT INITIALE.

La présente garantie vous confère des droits spécifiques, cependant vous pouvez avoir d’autres 
droits qui varient d’un État ou d’une province à l’autre. Par exemple, certains États n’autorisent 
pas l’exclusion ni la limite des dommages indirects, particuliers et consécutifs.

Garantie de rendement
Garantie de remboursement de Spectrum Brands, Inc.
Si vous n’êtes pas satisfait et désirez obtenir un remboursement au cours des 30 jours qui suivent 
l’achat de ce produit de marque Remington

®
, retournez le produit avec son reçu de caisse indiquant 

le prix et la date d’achat au détaillant où vous l’avez acheté. Spectrum Brands, Inc. remboursera 
tous les détaillants qui acceptent le produit dans les 30 jours suivant la date d’achat. Si vous avez 
des questions concernant la présente garantie de remboursement, veuillez composer le 800-736-
4648.

® Marque déposée de Spectrum Brands, Inc. ou de l’une de ses filiales.
Questions ou commentaires : Composez le 800-736-4648 aux É.-U. ou le 800-268-0425 au 
Canada, ou visitez www.remington-products.com.

Dist. par : Spectrum Brands, Inc., Madison, WI 53711
Dist. par : Spectrum Brands Canada, Inc., Mississauga, ON L5L 0A1
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